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Ο Σάββας Πούμπουρας επιστρέφει στην 
τηλεόραση και εξηγεί τους λόγους της 
αποχής του, ενώ μιλά για τη σχέση του 
με την Ελ. Μενεγάκη και για τις αλλαγές 
που έφερε στη ζωή του η πατρότητα     

 σελ. 13

«Η Ελένη είναι… 
θωρηκτό»

Η 
Κατερίνα Καραβάτου θα κάνει πρεμιέρα το Σάββατο 18 
Σεπτεμβρίου στο Mega με το νέο ψυχαγωγικό μαγκα-
ζίνο του Σαββατοκύριακου «Τι λες τώρα!», όπου μετά 

από πολλά χρόνια θα συναντήσει ξανά τηλεοπτικά την αδελ-
φική της φίλη, Μαρία Ηλιάκη. Στις 13:50 μια όμορφη παρέα 
έρχεται για να μας κρατήσει συντροφιά. Η παρουσιάστρια, 
μετά τον πρόσφατο χωρισμό της από τον σύζυγό της Κρατε-
ρό Κατσούλη, αποκαλύπτει και περιγράφει στη Realnews τα 
μεγάλα βήματα στη ζωή της, επαγ-
γελματικά και προσωπικά.

 Νέο «σπίτι», νέα «οικογένεια», 
όλα άλλαξαν για εσένα φέτος. Πώς 
το βιώνεις;

Ισως από ένα σημείο και έπειτα το 
είχα ανάγκη και δεν το είχα συνει-
δητοποιήσει. Επειτα από κάποιες 
συζητήσεις με ανθρώπους που 
γνωριζόμαστε εδώ και πολλά χρό-
νια, κατάλαβα ότι ήθελα να αλλά-
ξω. Νομίζω ότι αυτό θα μου κά-
νει καλό και το περιμένω. Πιστεύω 
ότι θα είμαστε μια πολύ καλή και 
ευχάριστη παρέα στο Mega, τα 
μεσημέρια του Σαββατοκύρια-
κου. Δεν είμαι φυσικά σε mood 
ότι θα βγω και θα γελάω όλη την 
ώρα, γιατί έτσι είναι και η κοινω-
νία γύρω μας, αλλά σίγουρα θα 
προσπαθήσουμε εντός πραγμα-
τικότητας να είμαστε όσο πιο κα-
λή παρέα γίνεται. 
 Συναντιέσαι τηλεοπτικά με τη Μα-

ρία Ηλιάκη, δέκα χρόνια μετά το 
«Κους Κους» του Alpha…  

Η Μαρία πλέον είναι ένας από τους δικούς μου ανθρώ-
πους και μας δένει μεγάλη αγάπη. Το να συνεργαστούμε 
ήταν κάτι που το είχαμε συζητήσει πολλές φορές και φέτος 
ήταν έτοιμη να το κάνει. Την ξέρω πολλά χρόνια, γνωρίζω 
ότι δεν είναι παιδί της ίντριγκας και είμαι σίγουρη ότι μπο-
ρούμε να συνεννοηθούμε. Εχω μια σιγουριά. Αντίστοιχη 
εμπιστοσύνη έχω και στον Στέφανο Κωνσταντινίδη, με τον 
οποίο είμαστε μαζί από τα χρόνια του «Κους Κους» ακόμα, 
με τον οποίο συνεργαζόμαστε υπέροχα. Μαζί μας και ο νέ-
ος της παρέας, Βασίλης Βλάχος, ο οποίος είμαι σίγουρη ό-
τι θα φέρει άλλον αέρα στη συντροφιά μας.
 Εχεις κάποιο απωθημένο σε αυτή τη δουλειά; Κάτι που 

θα ήθελες να έχεις κάνει και δεν το έχεις πραγματοποιήσει;
Δεν σκέφτομαι με αυτόν τον τρόπο. Πηγαίνω βήμα-βήμα. 
Θαυμάζω τους ανθρώπους που πιστεύουν στο μότο «Sky 
is the limit», ωστόσο είναι άνθρωποι που δεν μπορούν να 
σκεφτούν όπως εγώ. Εχουν διαφορετική ιδιοσυγκρασία και 
νοοτροπία. Θα ήθελα πολύ να γνωρίζω από μικρή τι θα γί-
νω, αλλά κάτι τέτοιο δεν συνέβη. Θυμάμαι μόνο ότι ήθε-
λα να γίνω δασκάλα, επειδή ήταν η μαμά μου και ο μπα-
μπάς μου δάσκαλοι, και μετά ήθελα αεροσυνοδός, γιατί 
κατέβαινα στην Κρήτη με το αεροπλάνο και μου άρεσαν 
πολύ αυτές οι γυναίκες όταν τις έβλεπα, με εντυπωσίαζαν. 
Πάντα θαύμαζα τα παιδιά που ήθελαν να γίνουν κάτι συ-
γκεκριμένο και το εξέφραζαν, απλώς δεν ήμουν έτσι εγώ.  

Να έχουμε 
το θάρρος 

να αλλάζουμε 
όσα πρέπει 

να αλλάξουν

«Ο ΚωστΗσ Είναί Η ΟίΚΟγΕνΕία μΟυ»
Η ηθοποιός τόνια σωτηροπούλου, με αφορμή 
τη συμμετοχή της στην ταινία «Ο άνθρωπος 
του Θεού», αποκαλύπτει τι κρύβεται πίσω 
από τις επιλογές της, αλλά και τα μυστικά της 
ευτυχισμένης σχέσης της με τον Κ. μαραβέγια  

n.kotsou@realnews.gr

Στη ΝΙΚΗ ΚΩΤΣΟΥ 

συνέχεια στη σελ. 2  »

Η αγαπημένη 
παρουσιάστρια 
Κατερίνα Καραβάτου 
μιλά για τα νέα 
δεδομένα στη ζωή 
της, έπειτα από την 
απόφαση να χωρίσει με 
τον ηθοποιό Κρατερό 
Κατσούλη, για τη νέα 
τηλεοπτική της στέγη, 
για τις προτεραιότητές 
της και για τις ίντριγκες, 
τις οποίες θεωρεί πολύ 
ξεπερασμένες


